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Abstract (en)
The invention relates to a vehicle (1) for repairing road surfaces by filling with a filling material, consisting of a heating and scarifying unit (3, 4, 5),
a dispensing device (6) for the filling material and, arranged behind these, a compacting tool (7). In this case, it is essential that precompaction is
carried out at a level which lies higher than the intact road surface and that the final compaction is carried out by a horizontally oscillating smoothing
tool (8) with simultaneous removal of the remaining projection. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Fahrzeug (1) zur Reparatur von Fahrbahndecken durch Ausfüllen mit einem Füllmaterial, wobei eine Erhitzungs- und
Aufreißeinheit (3,4,5), einer Ausgabevorrichtung (6) für das Füllmaterial und einem dahinter angeordneten Verdichtungswerkzeug (7). Wesentlich
dabei ist, daß zunächst auf ein Niveau vorverdichtet wird, das höher liegt als die intakte Fahrbahndecke und daß die Endverdichtung durch ein
horizontal schwingendes Abziehwerkzeug (8) erfolgt bei gleichzeitigem Abtragen des restlichen Überstandes. <IMAGE>
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